
Zápis ze schůzky stravovací komise konané dne 17.3.2025 

 

přítomni členové komise: 

I. Píšová 

K. Trková 

L. Červená 

I. Kharlamová  

omluveni členové komise: 

V. Barochová 

V. Hauptmanová 

E. Kloučková 

Dále se schůzky zůčastnila p. ředitelka ZŠ I. Vrabcová a vedoucí školní jídelny J. Luska. 

Program schůzky:  

1. Monitorovat a řešit výši zbytků - Dle vyjádření p. Lusky neexistuje legislativní povinnost výši zbytků 
evidovat, nicméně naše ZŠ to dobrovolně vykonnává. Nově (od dubna)  bude tato informace každý 
měsíc předávána stravovací komisi. Cílem je vytipovat nejméně oblíbená jídla a následně řešit jak je 
lze upravit v receptuře popř.nahradit.  Menu sestavuje ZŠ ve spolupráci s MŠ. V této souvisloti 
členové komise apelují na rodiče, aby důkladně odhlašovali jídla, pokud vědí že dítě se ten den do 
jídelny nedostaví. 

2. Sbírání zpětné vazby rodičů - informace o způsobu v článku o STR.KOMISI v místním zpravodaji 
4/2025, na třídních schůzkách, webu školy. 

3. Sbírání zpětné vazby strávníků - v každé budově školy je nově umístěn box "PŘIPOMÍNKY K 
JÍDELNĚ" , do kterého mohou děti házet své připomínky, návrhy atd. Chystá se realizace ankety 
oblíbenosti jídel formou žetonů. V jídelně budou umístěny 3 válce a dle oblíbenosti (chutnosti) 
daného jídla děti ohodnotí barevným žetonem chutnalo-neutrální.nechutnalo. 

4. Přidávání porcí - bude řešeno po rekonstrukci jídelny a zaběhnutí nového režimu. Informace o 
chystané rekonstrukci a provozu během ní dostali rodiče formou zprávy ve škole-online plus mailem. 

5. obecné info: Legislativa umožňuje nově "BURZU JÍDEL" což znamená poskytnout nevyzvednuté 
obědy místní charitě.    

zapsala: L. Červená  

  


